
Dz-08.0021.16.2015 

 

 
PROTOKÓŁ 

z XVI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 16 grudnia 2015 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XVI sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 16 grudnia 2015 r. Następnie przywitał gości przybyłych na sesję.   

   

 

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Prezentacja filmu „Nieznane Dębniki” zrealizowanego przez uczniów Gimnazjum Nr 22 

w ramach projektu „Moje Dębniki”. 

4. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Budżetową w sprawie 

uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 173. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Budżetową w sprawie 

uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 174. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Pomocy Społecznej                

i Mieszkalnictwa w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego – druk 

nr 175. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki 

na rok 2016 – druk nr 176. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego 

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 - 2017 – druk nr 177. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2015 – druk nr 178. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2016 – druk nr 179. 

12. Oświadczenia i komunikaty. 
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Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 180.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 12, a dotychczasowy punkt 12 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie podziału geodezyjnego działki nr 407/3 obr. 7 Podgórze - druk nr 181.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 13. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uzupełnienia wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane                

są zadania Dzielnic - druk nr 182.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 14. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa, Przewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa, Biura Planowania Przestrzennego w Krakowie, Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie, 

dotyczącego wytycznych do projektu urbanistyczno-architektonicznego Parku Zakrzówek - druk 

nr 183.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 15. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 184.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 16. 
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P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy – ulica Laurowa - druk nr 185.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 17. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy – ulica Srebrna - druk nr 186.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 18. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu - druk nr 187.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 19. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Ruczaj – Rejon ulicy Czerwone Maki” - druk nr 188.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 20. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku o odstąpienie od prac nad mpzp „Pychowice II” - druk nr 189.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 21, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 22. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XV sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XV sesji Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki zostały przyjęty. 
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Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz jeszcze raz przywitał gości i oddał głos p. U. Twardzik. 

P. U. Twardzik przedstawiła gości: p. Z. Wilczyńską – Dyrektor Gimnazjum Nr 22, uczniów 

Gimnazjum Nr 22 oraz wprowadziła w tematykę filmu „Nieznane Dębniki”. 

P. Z. Wilczyńska przedstawiła historię powstania filmu „Nieznane Dębniki” oraz wkład, jaki 

uczniowie włożyli w jego powstanie. 

P. Jakub Leśkiewicz – uczeń Gimnazjum Nr 22 opowiedział o tworzeniu filmu i jego tematyce. 

Następnie zostały zaprezentowane fragmenty filmu „Nieznane Dębniki”. 

P. Zuzanna Świątek – uczennica Gimnazjum Nr 22 opowiedziała o tworzeniu filmu. 

P. Z. Wilczyńska złożyła wszystkim życzenia świąteczno-noworoczne. 

 

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden z radnych Miasta Krakowa w związku              

z tym przechodzimy do rozpatrzenia pkt. 5 porządku obrad.   

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Budżetową 

w sprawie uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 173. 

P. W. Bereziewicz odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Budżetową w sprawie 

uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 173. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. Ł. Balon zgłosił poprawkę do projektu uchwały Komisji Budżetowej w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 173. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Budżetowej w sprawie uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki – druk nr 173. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Rusocki, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz ogłosił 3 minuty przerwy. 

Po przerwie p. A. Puszkarz wznowił obrady i oddał głos p. Ł. Balon. 

P. Ł. Balon ponownie odczytał poprawkę do projektu uchwały Komisji Budżetowej w sprawie 

uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 173. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/171/2015. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Budżetową 

w sprawie uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 174. 
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P. W. Bereziewicz odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Budżetową w sprawie 

uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 174. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Budżetowej w sprawie uzupełnienia składu Komisji Budżetowej Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki – druk nr 174. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/172/2015. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Pomocy 

Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego               

– druk nr 175. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Pomocy Społecznej                
i Mieszkalnictwa w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego – druk nr 175. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Pomocy Społecznej i Mieszkalnictwa w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu 

lokalu socjalnego – druk nr 175. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/173/2015. 

  

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2016 – druk nr 176. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2016 – druk nr 176. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych                             

o dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2016 – druk nr 176. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/174/2015. 
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Ad. 9. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia                       

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016                

- 2017 – druk nr 177. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                   

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 - 2017 – druk nr 177. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/175/2015. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji             

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2015 – druk nr 178. 

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2015 – druk nr 178. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2015 – druk nr 178. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/176/2015. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji             

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2016 – druk nr 179. 

P. H. Krawczak odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie 

korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 

2016 – druk nr 179. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2016 – druk nr 179. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 
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Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/177/2015. 

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję ds. Budżetu 

Obywatelskiego w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 180. 

P. R. Torba odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego               

w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 180. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

ds. Budżetu Obywatelskiego Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 180. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/178/2015. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie podziału geodezyjnego działki nr 407/3 obr. 7 Podgórze - druk nr 181. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

podziału geodezyjnego działki nr 407/3 obr. 7 Podgórze - druk nr 181. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie podziału geodezyjnego działki nr 407/3 obr. 7 Podgórze - druk 

nr 181. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/179/2015. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie uzupełnienia wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane                

są zadania Dzielnic - druk nr 182. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

uzupełnienia wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są zadania Dzielnic                  

- druk nr 182. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       
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Komisji Infrastruktury w sprawie uzupełnienia wykazu dróg, obiektów i terenów, na których 

realizowane są zadania Dzielnic - druk nr 182. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. S. Siekacz zgłosił poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury             

w sprawie uzupełnienia wykazu dróg, obiektów i terenów, na których realizowane są zadania 

Dzielnic - druk nr 182. 

W dyskusji udział wzięła p. B. Augustyniak. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/180/2015. 

 

Ad. 15. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa, Przewodniczącego Rady 

Miasta Krakowa, Biura Planowania Przestrzennego w Krakowie, Zarządu Zieleni Miejskiej                 

w Krakowie, dotyczącego wytycznych do projektu urbanistyczno-architektonicznego Parku 

Zakrzówek - druk nr 183. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa, Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa, Biura 

Planowania Przestrzennego w Krakowie, Zarządu Zieleni Miejskiej w Krakowie, dotyczącego 

wytycznych do projektu urbanistyczno-architektonicznego Parku Zakrzówek - druk nr 183. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa, Przewodniczącego 

Rady Miasta Krakowa, Biura Planowania Przestrzennego w Krakowie, Zarządu Zieleni Miejskiej 

w Krakowie, dotyczącego wytycznych do projektu urbanistyczno-architektonicznego Parku 

Zakrzówek - druk nr 183. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/181/2015. 

 

Ad. 16. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie uzupełnienia składu Komisji Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 184. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego        

i Budownictwa w sprawie uzupełnienia składu Komisji Planowania Przestrzennego                                 

i Budownictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 184. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie uzupełnienia składu Komisji 
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Planowania Przestrzennego i Budownictwa Rady Dzielnicy VIII Dębniki - druk nr 184. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/182/2015. 

 

Ad. 17. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie nadania nazwy – ulica Laurowa - druk nr 185. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego    

i Budownictwa w sprawie nadania nazwy – ulica Laurowa - druk nr 185. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie nadania nazwy – ulica Laurowa           

- druk nr 185. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/183/2015. 

 

Ad. 18. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie nadania nazwy – ulica Srebrna - druk nr 186. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego  

i Budownictwa w nadania nazwy – ulica Srebrna - druk nr 186. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie nadania nazwy – ulica Laurowa            

- druk nr 186. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wziął p. P. Szewczyk. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/184/2015. 

 

Ad. 19. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu - druk nr 187. 

P. R. Piętka odczytała projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego              

i Budownictwa w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu - druk nr 187. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie ustanowienia prawa trwałego 

zarządu - druk nr 187. 
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P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/185/2015. 

 

Ad. 20.  

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Ruczaj – Rejon ulicy Czerwone Maki” - druk nr 188. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego          

i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Ruczaj – Rejon ulicy Czerwone Maki” - druk nr 188. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Ruczaj – Rejon ulicy Czerwone Maki” - druk nr 188. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. P. Rusocki zgłosił poprawkę do projektu uchwały w sprawie projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Ruczaj – Rejon ulicy Czerwone Maki” - druk nr 188. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/186/2015. 

 

Ad. 21. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Planowania 

Przestrzennego i Budownictwa w sprawie wniosku o odstąpienie od prac nad mpzp „Pychowice 

II” - druk nr 189. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Planowania Przestrzennego  

i Budownictwa w sprawie wniosku o odstąpienie od prac nad mpzp „Pychowice II” - druk nr 189. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa w sprawie wniosku o odstąpienie od prac 

nad mpzp „Pychowice II” - druk nr 189. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XVI/187/2015. 

 

Ad. 22. 

 

P. U. Twardzik odczytała zaproszenie na konferencję „Zmieniamy Kraków dla seniorów”. 
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P. U. Twardzik odczytała podziękowania za przesłane gratulacje od posłów i senatorów. 

P. U. Twardzik poinformowała o spotkaniu konsultacyjnym z mieszkańcami w sprawie zieleni 

w naszej Dzielnicy przy udziale przedstawicieli Wydziału Kształtowania Środowiska UMK, 

które odbędzie się w dniu 13 stycznia 2016 r. o godzinie 18:00. 

W dyskusji udział wzięli: p. W. Bereziewicz, p. A. Pałka, p. A. Puszkarz, p. K. Gacek,                         

p. U. Twardzik.  

P. W. Bereziewicz poprosiła o ustalenie terminów sesji. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. R. Piętka, p. B. Augustyniak, p. M. Sobieraj,                  

p. A. Pałka, p. P. Bystrowski.   

P. W. Bereziewicz poprosiła o przesyłanie jej pism dotyczących osiedla Pychowice. 

W dyskusji udział wzięła p. B. Augustyniak. 

P. M. Sobieraj poinformował o spotkaniu w sprawie Światowych Dni Młodzieży Kraków 2016. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. R. Piętka, p. P. Szewczyk, p. K. Laskowski,                         

p. H. Krawczak. 

P. W. Bereziewicz zapytała o sprawę przeniesienia tablicy informacyjnej znajdującej się                  

przy Szkole Podstawowej Nr 62. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. K. Gacek. 

P. M. Sobieraj poprosił o przekazanie lokalizacji działek, na których można byłoby wykonać 

miejsca parkingowe dla autokarów na Światowe Dni Młodzieży. 

W dyskusji udział wziął p. Ł. Balon. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XVI sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:30). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  
 


